
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 22/05–21 
 
Närvarande: Camilla Johansson, Elisabet Eriksson, Margareta Svanberg, Jeanette Lind och 
Hanna Jonsson 
 
§ 1 Mötet öppnas 
Ordförande öppnade mötet. 
 
§ 2 Val av sekreterare och Justerare 
Till sekreterare valdes Hanna och justerare Camilla 
 
§ 3 Godkännande utav dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 4 Inkomna skrivelser 
Inget nytt. 
 
§ 5 Ekonomi 
Margareta informerade om att ekonomin är fortsatt god. VI har ökat antal medlemmar. 
 
§ 6 Tävlingar 
Margareta har kontaktat distriktet angående tävlingar  
2a okt: 3e omgången div 2 dressyr finalen L:A 3 
3e okt lokal ponny /lokal häst 
 
§ 6 Övriga frågor 
 
Öppen bana 
Vi siktar på att vi bygger upp dressyrbanan veckan innan tävlingen och annonserar på FB.  
Vi bygger upp en hoppbana mellan skolavslutning och midsommar och annonserar på FB. 
Bygger upp den 12/6 kl 10.00 och tar ner den ons 23/6 19.30 
100kr /gång swishas till Margareta. 
 
Klubbtröjor 
Vi beställer några olika storlekar av mörkblå skaljackor samt t-shirts från engelssons som vi 
kan prova för att beställa så vi kan trycka upp till aktiva medlemmar. 
Margareta ordnar med det. 
 
Skylt 
Förslag om att vi sätter upp en ordentlig skylt vid infarten då den målade skylten sedan ett 
tag tillbaka blivit dålig.  Jeanette kollar upp det. 
 
  



Gräsklippningslista 
V21 Skeppstedt? Jeanette hör med dem 
V22 Margareta 
V23 Jeannette 
V 24 Hanna 
V 25 Camilla 
V 26 Jeanette 
V27 Margareta 
V28 Hanna 
V29 Camilla 
V30 Margareta 
V31 Jeanette 
V32 Hanna 
V33 Camilla 
V34 Margareta 
 
§ 7 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte hålls 12/6 efter banbygget 
 
§ 8 Mötet avslutas 
Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
 
Sekreterare    Justerare 
Hanna Jonsson   Camilla Johansson 


